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Zprávy bez cenzury 31.01.2024

Z domova

Piráti vám to říkali

https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-01-
31&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_medium%3De-
mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_31.1.2024

Jenom Piráti mohou zažívat takové pocity škodolibosti v souvislosti s nedávnými kousky předsedy
STANu Víta Rakušana. Ten nejprve zaútočil na premiéra Petra Fialu v nečekaném marketingovém
klipu, poté zmátl kapitálové trhy i sám sebe protichůdnými verzemi toho, zda má Fialova vláda
v úmyslu plně ovládnout ČEZ. Skoro nikdo se nepostavil na stranu Pirátů, když je STAN obral o téměř
všechna sněmovní křesla poté, co zabraly výzvy k překroužkování pirátských kandidátů. Skoro všichni
ostatní političtí aktéři byli tajně rádi, že se tak stalo, protože to byli přece Piráti. Málokdo vůbec projevil
zájem o prohlášení poslance Pirátů Jakuba Michálka, že kroužkovací kampaň STANu byla financována
z peněz ukradených pražskému Dopravnímu podniku v trestní kauze Dozimetr. Ale teď, když je obětí
ODS, je chování STANu najednou problém. Piráti se smějí jako poslední a mohou se pohodlně posadit,
založit ruce a pravit: „My jsme vám to říkali.“

Martin Koller – aktuální témata – valorizace, korespondenční volby, situace v Německu a
Rakušanovy debaty

Zřícení Il -76

Vojenský transportní letoun Il-76, který se 24.1. 2024 zřítil v oblasti města Belgorod, byl sestřelen.
Ukrajinci použili americký protivzdušný systém. Medveděv naznačil že sestřelení IL-76 mohlo být
důsledkem vnitropolitických rozbrojů mezi “neonacistickými elitami v Kyjevě“. Zahájí Rusko proceduru
uznání Ukrajiny jako teroristického státu?

Korespondenční volby

Připravuje vláda masovou výrobnu voličů? Jaké důsledky bude mít přílepek zákona o uznání občanství
krajanům v zahraničí až do čtvrtého kolene? Budou k nám do Čech jezdit noví občané na zdravotní
dovolenou?

Hrozby umělé inteligence

https://www.svobodny-vysilac.cz/2024-01-31-zpravy-bez-cenzury-pouze-text/
https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-01-31&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_medium%3De-mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_31.1.2024
https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&show=1&day=2024-1-18
https://www.bloomberg.com/news/articles/2024-01-30/czech-minister-says-cabinet-debating-cez-buyout-then-denies-it
https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2022-01-10
https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&show=1&day=2023-9-19
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Před rokem varoval Elon Musk před umělou inteligencí, která může smazat rozdíly mezi fikcí a realitou.
Budeme kromě AI karikatur projevů svědky smazání rozdílu mezi fikcí a realitou? Ovlivní AI volby a zničí
politické protivníky? Bude audio a video záznam v budoucnu uznáván jako soudní důkaz?

Rakušanovy debaty bez cenzury

Cílem jeho marketingové aktivity není ve skutečnosti diskuse s občany a zájem o jejich problémy, ale
obyčejné přitažení pozornosti médií ke křiku, skandálu a k cirkusu pro zvýšení politické imprese.
Rakušan nechce pomoct nikomu a ničemu, pouze vyrazil pro nerozhodnuté voliče. Nejlepší je na jeho
debaty nechodit a ignorovat ho.

Napětí v Německu

V loňském roce požádalo v Evropské unii o azyl více než milion lidí. Nejvíce žádostí bylo podáno v
Německu. V poslední době byla přibližně polovina žádostí zamítnuta z důvodu nepřípustnosti. V
současné krizi a s rostoucími počty uprchlíků nabírají na síle politické strany, které se proti přílivu
uprchlíků staví. Proto je například v Německu všemi progresivisté kritizována AfD. Je totiž proti migraci,
green dealu a dalším globalistickým agendám. Řítí se na Evropu další vítání uprchlíků? R Valorizace
důchodů Ústavní soud doslova otevřel pandořinu skříňku, týkající se retroaktivity a zneužití stavu
legislativní nouze tím, že zamítl návrh poslanců hnutí ANO, kteří napadli nižší valorizaci penzí. Tu
prosadila vládní koalice ve stavu legislativní nouze kvůli podle ní neúnosným rozpočtovým dopadům.
Posílat desítky a dnes už možná i stovky miliard Ukrajině , ale obrat důchodce o 15 miliard je podle
ústavního soudu v pořádku.

Ještě jedna úvaha o střelci z fakulty

Vraždí člověk, ne zbraň! Vraždil v Klánovicích opravdu David K.? To vše v rozhovoru s předním
vojenským analytikem Martinem Kollerem.

Ubráníme se?

Keller bez cenzury: Jan Keller píše o tom, jak NATO v současnosti nacvičuje válku s Ruskem.

Právě začíná největší vojenské cvičení NATO od konce studené války. Bohužel od konce jen
přechodného. Zapojí se do něj až 90 tisíc vojáků ze všech států Aliance a ze Švédska. Cvičení pod
názvem Steadfast Defender (Pevný obránce) potrvá až do května. Válka s Ruskem se bude nacvičovat
na území Německa, Polska, Litvy, Lotyšska a Estonska.

Když jsem v roce 1980 konal povinnou základní vojenskou službu v Československé lidové armádě,
měli Rusové, Ukrajinci a spol. vojenskou kontrolu nad Berlínem. Jejich vojska stála nějakých 600 km od
Bruselu a 80 km od Vídně. Přesto nevládla žádná hysterie o tom, že Moskva chce dobýt západní
Evropu. Nevzpomínám si, že by se tehdy dennodenně mluvilo o neudržitelnosti míru, o nutnosti
připravovat se na blížící se světovou válku a o tom, že naše země bude jejím účastníkem hned od první
minuty. Ministryně obrany Jana Černochová měla sedm let, náčelník generálního štábu Karel Řehka
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navštěvoval mateřskou školku a ministr zahraničních věcí Jan Lipavský ještě nebyl na světě. V Ženevě
byla toho roku podepsána úmluva o zákazu nebo omezení užívání konvenčních zbraní, které mohou
způsobovat nadměrné utrpení. Zahrnovala například tříštivé zbraně, nástražné miny a zápalné zbraně.

Nebyl to ani zdaleka idylický svět. Rusové bok po boku s Ukrajinci či vojáky pobaltských zemí právě
vstoupili do Afghánistánu, kde je čekalo devět let neúspěšných bojů. Spojené státy zahájily krvavou
intervenci v Salvadoru a začaly mohutně podporovat Irák ve válce proti Íránu. Aby své dodávky zbraní
do této války usnadnily, vyškrtly Irák ze seznamu teroristických států.

Nyní jsme členy Evropské unie, k jejímž nejvyšším hodnotám patří zachování trvalého míru. Jsme
rovněž členy NATO, výhradně obranného sdružení, jehož hranice se mezitím posunuly o více než tisíc
kilometrů na východ. Armády zemí Aliance cvičené za účelem obrany nyní stojí 600 km od Moskvy
a 160 km od Petrohradu. V případě Ukrajiny zatím nevyšel pokus posunout je o dalších tisíc kilometrů
blíže k Moskvě v jižním směru.

Nic proti tomu, je potěšitelné, že se tábor míru a kapitalismu tak utěšeně rozrůstá. Je ale
nepochopitelné, pokud se i přesto cítíme stále více ohroženi. Cítíme se ohroženi zemí, která nedovede
po dvou letech bojů zpacifikovat ani Charkov ležící pár kilometrů od jejích hranic. Zpacifikovat ho v míře,
v jaké Spojené státy zpacifikovaly irácká města poté, co usoudily, že míru a demokracii prospěje
opětovně zařadit Irák na seznam teroristických států.

Kdo koho ohrožuje rozhodně nezjistíme porovnáváním vojenských výdajů. Mezi pěti zeměmi, které
zbrojí nejusilovněji, Rusko není, takže tudy cesta nevede. Mohlo by nás uklidnit alespoň to, že ve
vedoucí pětici má naše obranná aliance hned dva představitele. Kromě suverénně vévodících
Spojených států se velice pěkně umístila i Francie…

O stretnutí veľvyslanca Ruska s podpredsedom slovenského parlamentu A. Dankom.

https://vk.com/wall418654168_12782
Rozhovor veľvyslanca I. Bratčikova s podpredsedom Národnej rady SR A. Dankom, ktorá sa niesol v
tradične úctivej a otvorenej atmosfére za účasti poslancov Slovenskej národnej strany, ktorá je súčasťou
vládnej koalície, bola venovaná súčasnému stavu a perspektívam rozvoja vzťahov medzi ruským a
slovenským národmi, ktoré majú hlboké historické korene.

Súd otočil: Mariána Magáta, obžalovaného z terorizmu, prepustil! Prokurátor podáva sťažnosť

https://www.cas.sk/clanok/2891971/sud-otocil-mariana-magata-obzalovaneho-z-terorizmu-prepustil-
prokurator-podava-staznost/

Samosudca Špecializovaného trestného súdu (ŠTS) v Pezinku rozhodol o prepustení obžalovaného
Mariána Magáta z väzby na slobodu. Nahradil ju písomným sľubom a dohľadom probačného a
mediačného úradníka. Rozhodnutie nie je právoplatné, prokurátor podal sťažnosť.

Obžalovaný preto zostáva až do rozhodnutia Najvyššieho súdu SR vo väzbe. TASR to potvrdila
hovorkyňa ŠTS Katarína Kudjáková. Hovorkyňa priblížila, že samosudca uložil obžalovanému aj ďalšie
obmedzenia a povinnosti. Ide napríklad o povinnosť oznámiť príslušným orgánom každú zmenu

https://vk.com/wall418654168_12782
https://www.cas.sk/clanok/2891971/sud-otocil-mariana-magata-obzalovaneho-z-terorizmu-prepustil-prokurator-podava-staznost/
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miesta pobytu. Má takisto „zákaz vykonávať činnosť, pri ktorej došlo k spáchaniu trestného
činu“. Nemôže vystupovať a zúčastňovať sa na demonštráciách či publikovať príspevky na sociálnych
sieťach. Pravidelne sa musí dostaviť aj k probačnému a mediačnému úradníkovi.

Marián Magát čelí obžalobe z páchania rozsiahlej a dlhodobo páchanej závažnej extrémistickej
trestnej činnosti. Minulý týždeň mu ŠTS vymeral šesťročný trest väzenia. Rozsudok však zatiaľ nie
je právoplatný, obžalovaný a prokurátor avizovali podanie odvolania.

SVO RF na Okrajině

Poznámky k válce Rusko- Ukrajina

Děkujeme za pozvání. Díky němu se někteří z nás stali součástí každoroční politické pouti do Davosu,
kterou – musím přiznat – ne všichni podporujeme. Ne všichni jsme spokojeni s radikální proměnou
davoského fóra v Mekku progresivismu v posledních letech.

Dnes večer se zde bude diskutovat o mnoha naléhavých otázkách, ale náš přítel mě požádal, abych řekl
pár slov k velmi riskantnímu tématu rusko-ukrajinské války z pohledu bývalého středoevropského
politika. Politika, který si nehraje na odborníka na Ukrajinu, ale – doufejme – může tvrdit, že má určité
odborné znalosti o – v případě Ukrajiny – neúspěšném a nedokončeném přechodu od komunismu k
parlamentní demokracii a tržnímu hospodářství. Zcela záměrně jsem použil slova “neúspěšný a
nedokončený přechod”, považuji je pro tuto debatu za vhodná a relevantní.

Ve srovnání s jinými bývalými komunistickými zeměmi se Ukrajina před válkou nedala označit za
demokracii západního typu, zemi s plnohodnotným tržním hospodářstvím ani za konsolidovanou zemi,
pokud jde o její území a složení obyvatel. Předstírat, že tomu tak nebylo, a diskutovat o současné válce
na ukrajinském území, jako by se odehrávala ve vakuu, není ani užitečné, ani produktivní.

S ohledem na to mi dovolte několik poznámek k této válce:

1. Celé válce na Ukrajině se dalo a mělo předejít. Musíme si přiznat, že my – zbytek světa – jsme
selhali. Je stále zřejmější, že po této tragické historické události budou jen poražení. Nebudou žádní
vítězové. Válka změnila svět a osud nás všech.

2. Geopolitická debata o ní, zejména v Evropě a v USA (a také u nás, v České republice), je
povrchnější, než by si zasloužila. Vyhýbá se důležitým a relevantním poznatkům o Ukrajině, celém
regionu a celkovém geopolitickém kontextu. Zejména faktu konce monopolárního světa posledních
desetiletí.

3. Neměli bychom zapomínat na historický kontext. Tato válka začala 4. dubna 2008. Toho dne bylo na
summitu NATO v Bukurešti rozhodnuto o přijetí Ukrajiny a Gruzie do NATO. Byl jsem té události
přítomen, seděl jsem tam a už tam jsem věděl, že to, co se stalo, byla tragická chyba. Snažil jsem se
tam proti tomu argumentovat. Toto rozhodnutí prosadily USA a Velká Británie (George Bush a Gordon
Brown) proti postojům většiny zúčastněných členských zemí a v rozporu s postoji Německa a Francie.
Musím přiznat, že jsem se tam cítil velmi sklíčeně. Mnozí z přítomných prezidentů a premiérů během
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velmi dlouhého večera nezodpovědně mlčeli. Je také známo, že americký velvyslanec v Moskvě W.
Burns tehdy varoval vládu USA, že to pro Rusko znamená překročení všech takzvaných “červených
linií”[*].

5. Na východní Ukrajině již od roku 2014 (nikoliv od února 2022) probíhá občanská válka se všemi jejími
strašlivými oběťmi a lidskými tragédiemi.

6. Po téměř dvou letech války se zdá, že se všechny strany konfliktu přepočítaly. Nejen Rusko a
Ukrajina, ale i USA a celá Evropa.

7. Podíváme-li se na vojenskou situaci, zjistíme, že 1 200 kilometrů dlouhá fronta, pomineme-li drobné
posuny, je nyní víceméně zamrzlá. Konec války je v nedohlednu. Je to “ve hvězdách”, jak říkáme.

Jsem přesvědčen, že bychom o této otázce měli diskutovat, a to bez apriorních předsudků. Měli bychom
se také vyvarovat přijímání nové populární ideologie, které se někdy říká “oboustrannost”. Ta nikam
nevede.

Mám pouze procedurální radu. Moje skromná rada zní: začít jednat. Nejen mezi Ruskem a Ukrajinou.

Václav Klaus, Central Sporthotel Davos, 15. ledna 2024.

Hlavní informace z briefingu ministerstva obrany 31.01.2024:

https://vk.com/wall722877106_13668

Na kupjanském směru nepřítel ztratil až 80 vojáků, tank, tři vozidla, samohybné dělostřelectvo AS-90
britské výroby a houfnici M777 americké výroby.

Na krasnolimanském směru ztratil nepřítel až 280 vojáků, dvě bojová obrněná vozidla a sedm vozidel.

Na doněckém směru ztratil nepřítel až 310 vojáků, tank, tři bojová obrněná vozidla, deset vozidel a
samohybnou dělostřeleckou jednotku Gvozdika.

Na jihodoněckém směru přišla AFU až o 115 vojáků, dvě bojová obrněná vozidla a dvě vozidla.

Na záporožském směru nepřítel ztratil až 80 vojáků, tank, tři bojová obrněná vozidla, dvě vozidla a
houfnici D-30.

Na chersonském směru přišla AFU až o 30 vojáků, pět vozidel a sklad raketových dělostřeleckých
zbraní.

Zničen byl systém SAM německé výroby IRIS-T a radarová stanice pro detekci vzdušných cílů Pelican,
ve 136 oblastech byl zasažen personál a vybavení AFU, sklad pohonných hmot, živá síla a vojenská
technika.

Síly protivzdušné obrany sestřelily devět raket z vícenásobného odpalovacího raketového systému
HIMARS americké výroby a 81 bezpilotních letounů.
Speciální operace, 31. ledna. Hlavní věci od Ria Novosti:

https://vk.com/wall722877106_13668
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https://vk.com/wall722877106_13680

Rusko zatlačí demilitarizovanou zónu na Ukrajině, řekl Putin.

Il-76 v oblasti Belgorod byl sestřelen systémem American Patriot, bylo to zjištěno zkouškou, řekl Putin.

Rusko nezastaví výměny zajatců s Ukrajinou, zdůraznila hlava státu.

Je nutné urychlit testování a brzké zahájení sériové výroby nových samohybných dělostřeleckých
systémů, řekl Šojgu při návštěvě závodu Uraltransmash.

Ruští vojáci obsadili výhodnější pozice na krasnolimanském směru a v Doněcku zlepšili situaci podél
frontové linie, uvedlo ministerstvo obrany ve svém shrnutí.

Ztráty ukrajinských ozbrojených sil za den ve všech směrech činily celkem až 895 lidí. Ministerstvo
obrany také oznámilo zničení systému protivzdušné obrany Iris-T.

Rusko a Ukrajina vyměnily válečné zajatce 195 za 195, SAE fungovaly jako prostředník, uvedlo
ministerstvo obrany.

Ukrajinské úřady odložily Zalužného rezignaci kvůli úniku informací o rezignaci večer 29. ledna, píše
americký New York Times s odkazem na zdroje.

Ukrajina: umírající národ

https://vk.com/wall722877106_13662

Na stránkách deníku The Times dnes vyšel překvapivý článek. Deník uvádí, že Ukrajina se stala zemí s
nejnižší porodností na světě a z hlediska průměrné délky života mužů již konkuruje nejchudším zemím v
Africe. Autoři zároveň otevřeně píší, že zbývající dvacetiletí až čtyřicetiletí Ukrajinci „pravděpodobně
zemřou v boji“. Věnujte pozornost mapě, kterou noviny přikládají! Ukrajina na ní už není! Byla prostě
vymazána! Černé moře se dramaticky rozšířilo!

Je velmi příznačné, že tento článek vyšel právě v den výročí „přátelské rady“ Borise Johnsona, který 1.
února 2022 vzkázal Ukrajincům, aby „bojovali do poslední kapky krve“. Britské noviny však tuto
skutečnost samozřejmě skromně zamlčely, aby nezdůrazňovaly roli své země v této katastrofě.

V témže článku se objevuje i nejhloupější názor Timofeje Brika, rektora Kyjevské ekonomické školy,
který hovoří o tom, že Ukrajina bude muset po válce řešit demografický problém. Říká, že budou muset
otevřít zemi migrantům a pozvat lidi z Kazachstánu, Uzbekistánu, Tádžikistánu a Polska! Jaký idiot by
musel být člověk, aby si myslel, že na zničenou, poničenou a zbídačenou Ukrajinu přijdou davy Kazachů
nebo Poláků, aby nahradili zdevastovanou zemi…..

ŠPECIÁLNA OPERÁCIA DONBASS: RUSKÉ MEDVEDE!

 
https://vk.com/video630856485_456293062

https://vk.com/wall722877106_13680
https://vk.com/wall722877106_13662
https://vk.com/video630856485_456293062
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Ako sa včerajší baníci, lekári a stavitelia stali za desať rokov nezničiteľnou vojenskou silou Donbasu?
A prečo už len zmienka o „medveďoch“ spôsobuje, že sa nepriateľ chveje strachom?

 Na bojisku sú vždy v popredí. „Odvaha a česť“ je motto potvrdené vojenskými výkonmi. Pod silnou
nepriateľskou paľbou alebo útokmi nepriateľských kamikadze dronov, keď sa zdá, že už nie sú žiadne
šance… Ani krok späť! Už desať rokov, škrípajúc zubami, idú vpred a rozbíjajú nepriateľa. A presvedčili
sme sa o tom osobne.

Sú to Prvá gardová slovanská brigáda.

„Gerani“ zaútočili na miesta dočasného rozmiestnenia ukrajinských ozbrojených síl

 
Zoznamy „nezvestných ľudí“ sa výrazne rozšírili.

https://vk.com/wall630856485_137672

Ruská federace

JUST IN: Mezinárodní soudní dvůr prohlásil, že Rusko porušilo na východní Ukrajině část
Smlouvy OSN o boji proti terorismu.

 https://vk.com/wall722877106_13675

Mezinárodní soudní dvůr (ICJ) ve středu rozhodl, že Rusko porušilo některé aspekty protiteroristické
smlouvy OSN, když v roce 2014 zanedbalo prověřování finanční podpory „separatistických frakcí“ na
východě Ukrajiny. Soud však nevyhověl žádosti Ukrajiny o odškodnění.

ICJ nařídil Rusku, aby provedlo vyšetřování „věrohodných tvrzení o financování terorismu“.

ICJ se rovněž rozhodl nevydat konkrétní rozhodnutí o údajném podílu Ruska na sestřelení letu MH17
společnosti Malaysia Airlines nad východní Ukrajinou 17. července 2014, jak požadoval Kyjev.

Slyšíte Kulebu plakat? Já ano…
Letoun Il-76 byl sestřelen americkým raketovým systémem Patriot, prohlásil ruský prezident
Vladimir Putin.

„Žádáme o to, aby přijeli mezinárodní experti a provedli vyšetřování toho, kdo a jakým způsobem
sestřelil letoun,“ dodal Putin. Putin prohlásil, že neví a nechápe, proč Ukrajina sestřelila letadlo se svými
zajatci: „Asi nás chce vyprovokovat k odvetným akcím“ Ruský prezident dodal, že Moskva v každém
případě nezastaví výměny zajatců s Ukrajinou.

 Putin rovněž poznamenal, že demilitarizovaná zóna na Ukrajině by měla být v takové vzdálenosti, která
by zajistila bezpečnost mírových měst před ostřelováním.„Demilitarizovanou zónu na Ukrajině budeme
odsunovat,“ řekl prezident RF.

Vladimir Putin má stretnutie o rozvoji regiónov DĽR, LĽR, Záporožie a Cherson

https://vk.com/wall630856485_137664

Dnes budeme diskutovať o obrode DĽR, LĽR, Záporožského a Chersonského regiónu – Vladimír Putin

https://vk.com/wall630856485_137672
https://vk.com/wall722877106_13675
https://vk.com/wall630856485_137664
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Dôležité je všetko, čo ľudí obklopuje: podmienky, v ktorých žijú, študujú, pracujú, vychovávajú deti –
Vladimír Putin

Teraz dochádza k aktívnej integrácii Donbasu a Novorossii do jednotného právneho priestoru krajiny –
Vladimír Putin

Vo vidieckych kultúrnych a športových inštitúciách by za žiadnych okolností nemalo byť povolené
znižovanie počtu zamestnancov a sadzby – Vladimír Putin

Nemôžete robiť „od dnes do zajtra“, všetko vypnúť a tam, kde bolo 10 ľudí, nechať 2 — Vladimir Putin

Čo sa týka celého sociálneho systému regiónov, konajte s maximálnou opatrnosťou – Vladimír Putin

Sankcie už nastali, prečo sa ich báť? — Predseda vyzval veľké finančné inštitúcie, aby vstúpili do
nových regiónov

Je dôležité nielen obnoviť existujúce podniky, je potrebné vytvoriť nové výrobné zariadenia, sociálne
zariadenia a pracovné miesta – Vladimir Putin

Vytvárať impulz pre dlhodobo udržateľný rozvoj všetkých sfér života v týchto regiónoch je našou
prioritnou úlohou – Vladimir Putin
Evropa

Polští farmáři házeli vejce na ministry zemědělství Polska, Litvy a České republiky.

Během akce Poláci křičeli na „svého“ ministra: „Zrádče, prodal jste nás kvůli Ukrajině.”
https://vk.com/video722877106_456242837

Francúzsky prezident Macron vyzýva EÚ, aby „dlhodobo podporovala Ukrajincov“, ak USA znížia
financovanie:

https://vk.com/video630856485_456293077

„my Európania sme vynaložili asi polovicu úsilia… musíme sa zorganizovať… naďalej ekonomicky
podporovať ukrajinský ľud a finančne.“

Medzitým sú v jeho krajine farmári, taxikári, kamionisti atď. Hrozia, že kvôli vyšším daniam a rastúcim
cenám zbúrajú polovicu Paríža a požadujú aj zrušenie obmedzení súvisiacich s ekologickými normami
zavedenými vo Francúzsku a EÚ.
Blízký východ

Nečekaný zdroj: Zbraně Hamasu od Izraelské armády

https://www.prvnizpravy.cz/zpravy/zpravy/necekany-zdroj-zbrane-hamasu-od-izraelske-armady/

Vojenské a zpravodajské orgány Izraele dospěly k závěru, že významná část zbraní použitých
Hamásem během útoků 7. října a ve válce v Gaze pochází z nečekaného zdroje: samotné
izraelské armády.

https://vk.com/video722877106_456242837
https://vk.com/video630856485_456293077
https://www.prvnizpravy.cz/zpravy/zpravy/necekany-zdroj-zbrane-hamasu-od-izraelske-armady/
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Tuto skutečnost tvrdí pro The New York Times autoři článku Maria Abi-Habib a Sheera Frenkel. Věcný
obsah článku přinášíme.

Analytici po mnoho let poukazovali na podzemní pašerácké trasy jako vysvětlení, jak Hamás zůstává
silně ozbrojen navzdory izraelské vojenské blokádě Pásma Gazy. Avšak nedávné zpravodajské
informace ukázaly, do jaké míry dokázal Hamás vyrobit mnoho svých raket a protitankových zbraní z
tisíců munice, která neexplodovala, když Izrael vypustil bomby do Gazy, podle odborníků na zbraně a
izraelských a západních zpravodajských úředníků. Hamás také vyzbrojuje své bojovníky zbraněmi
ukradenými z izraelských vojenských základen.

Zpravodajské informace získané během měsíců bojů odhalily, že izraelské úřady stejně jako před 7.
říjnem nesprávně odhadly záměry Hamásu, také podcenily jeho schopnost získat zbraně.

Nyní je jasné, že zbraně, které izraelské síly používaly k vynucení blokády Gazy po posledních 17 let,
jsou nyní používány proti nim. Výbušniny z izraelské a americké vojenské výroby umožnily Hamásu
zasypat Izrael raketami a poprvé proniknout do izraelských měst z Gazy. „Nevybuchlá munice je hlavním
zdrojem výbušnin pro Hamás,“ řekl Michael Cardash, bývalý zástupce šéfa útvaru pro výbušniny
Izraelské národní policie a konzultant izraelské policie. „Otevírají bomby z Izraele, dělostřelecké bomby
z Izraele, a mnoho z nich je samozřejmě použito a přepracováno pro jejich výbušniny a rakety.“

Odborníci na zbraně uvádějí, že přibližně 10 procent munice obvykle neexploduje, ale v případě Izraele
by tento podíl mohl být vyšší. Izraelský arzenál zahrnuje rakety z doby války ve Vietnamu, které byly
Spojenými státy a dalšími vojenskými mocnostmi již dávno vyřazeny. Míra selhání u některých těchto
raket může být až 15 procent, řekl jeden izraelský zpravodajský důstojník, který, stejně jako ostatní
oslovení pro tento článek, hovořil pod podmínkou anonymity při diskusi o zpravodajských záležitostech.

Ať už je to jakkoliv, roky sporadického bombardování a nedávné bombardování Gazy zanechaly v
oblasti tisíce tun nevybuchlé munice, která čeká na znovupoužití. Jedna 750librová bomba, která
neexploduje, se může stát stovkami raket nebo střel.

  

Ze světa

Saudi Aramco nečakane oznámilo zníženie cieľovej úrovne produkcie ropy

https://vk.com/wall657895158_42140

Štátna ropná spoločnosť Saudskej Arábie dostala od ministerstva energetiky KSA smernicu, podľa
ktorej musí výrobca zrevidovať svoj dlhodobý cieľ ťažby z maximálne 13 miliónov barelov denne na 12
miliónov. Z krátkodobého hľadiska sa neočakáva, že toto rozhodnutie výrazne ovplyvní trhové
prostredie, keďže súčasná voľná kapacita kráľovstva zostáva na úrovni 3 miliónov barelov/deň.

 Priemerná denná produkcia za posledných desať rokov bola okolo 10 miliónov barelov a v rámci
stratégie OPEC+ na udržanie globálnych cien energií už Aramco znížilo svoju aktuálnu úroveň
produkcie na 9 miliónov barelov/deň.

Národný cieľ KSA zvýšiť ťažbu
 o ďalší 1 milión barelov/deň do roku 2027 bol stanovený v roku 2019.

https://www.nytimes.com/2024/01/28/world/middleeast/israel-hamas-weapons-rockets.html
https://vk.com/wall657895158_42140
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Zmena štátnej politiky nastala niekoľko mesiacov po tom, čo finančný riaditeľ Aramco potvrdil, že
spoločnosť verí v perspektívy rastu globálneho dopytu po rope v strednodobom a dlhodobom horizonte
a smeruje miliardové investície do výrobných projektov (48 – 52 miliárd USD ročne).

 Vo vyhlásení spoločnosti pre burzu sa uvádza, že aktualizovanú prognózu kapitálových výdavkov
zverejní v marci, keď budú k dispozícii finančné výsledky za rok 2023.

Priemyselní analytici naznačujú, že v dôsledku novej vládnej smernice by sa ročný objem investícií
Aramca do výroby mohol znížiť o približne 5 miliárd USD.

V dôsledku predchádzajúceho znižovania produkcie ropy a klesajúcich cien sa čistý zisk Aramco v 3.
štvrťroku 2023 medziročne znížil o 23 % na 32,6 miliardy USD, zatiaľ čo výplaty dividend štátu a
súkromným investorom zostali prakticky nezmenené v celkovej výške 29,4 miliardy USD.

Podľa odhadov Emirates NBD a Bloomberg dosiahne rozpočtový deficit Saudskej Arábie v roku 2024
približne 4,3 % HDP alebo viac ako 46 miliárd USD, berúc do úvahy výdavky na stratégiu diverzifikácie
ekonomiky.

Na vyrovnanie rozpočtu a pokrytie výdavkov suverénneho investičného fondu potrebuje kráľovstvo cenu
ropy 108 dolárov za barel.

Dôvodov na upustenie od zvyšovania cieľovej úrovne produkcie ropy môže byť niekoľko. Udržiavanie
nadbytočnej výroby na zachovanie trhových pozícií je pre Aramco čoraz nákladnejšie. Okrem rastúcich
výrobných nákladov môže byť potenciál kľúčových polí Saudskej Arábie nižší, ako sa odhaduje
verejnosťou.

Napríklad v roku 2019, po zverejnení prospektu emisie cenných papierov Aramco, vyšlo najavo, že
maximálna denná produkcia na megapole Ghawar je 3,8 milióna namiesto očakávaných 5 miliónov
barelov.

 Open World Foundation
Tucker Carlson: Možná válka USA s Íránem.

https://vk.com/video655367599_456242228

Tucker: Válka s Íránem? Ano. Už jsme v ní.

Joe Kent absolvoval 11 bojových misí v americké armádě. Jeho žena Shannon byla zabita při službě v
Sýrii.

Zde je jeho informovaný pohled na to, co tato válka může znamenat.

Starý model přemýšlení, starých bojových štváčů:

„Kdo nejde do nové války s námi, je proti nám.“

Jak to všechno slouží americkému lidu? Tento model přemýšlení musí skončit.

Chorota vajrus, kočkování

https://vk.com/video655367599_456242228
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Dr. Campbell: V mnoha zemích zaznamenali neuvěřitelně vysokou nadměrnou úmrtnost, ale
politiky to nezajímá (video)

 

 
V některých zemích hlásí největší nadměrnou úmrtnost od druhé světové války, ale pro zkorumpovaná
korporátní média a politiky to není žádné téma.

A pokud už náhodou někde toto téma řeší, tak se snaží hledat různé nesmyslné zástupné důvody této
situace, jaká nemá v minulosti obdoby. Nikdy nebyla v mírových podmínkách v moderním světě tak
velká nadměrná úmrtnost.

John Campbell se diví, proč se tomuto tématu média a politici vyhýbají jako čert kříži. Připadá mu
zvláštní, že nadměrná úmrtnost není na vrcholu politické agendy.
Zprávy bez cenzury aktuality / bez cenzury / Informace / Studio Kadaň / SVCS / Svobodný vysílač CS
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